


SUCCESS STORY

JENIS	MAKLUMAT
NAMA PIIM	PUSAT INTERNET 1 MALAYSIA TAMAN JAYA KEMAYAN
LOKASI	MUKIM KEMAYAN, BERA, PAHANG.
NAMA	WAHFHUDIN BIN ISMAIL
BUTIRAN PERIBADI	10 TAHUN LELAKI SEKOLAH RENDAH KEBANGSAAN KEMAYAN
KISAH KEJAYAAN	<ul style="list-style-type: none"> • Wahfihudin Bin Ismail merupakan pelajar yang rajin dan bersemangat tinggi. Oleh itu dia sangat disenangi oleh pelajar lain dan guru-guru di sekolahnya. • Sebelum ini beliau kurang mahir dalam ict, setelah mempelajari kelas komputer yang dianjurkan oleh Pusat Internet 1Malaysia, sedikit sebanyak membantu beliau seperti MS Word, MS Powerpoint dan MS Excel. • Kini beliau semakin mahir menaip, dan boleh mengaplikasikan apa yang diajar. Beliau juga sering berkunjung ke pusat internet untuk membuat kerja sekolah bersama kawan-kawan. • Dia juga dapat seimbangkan pelajaran dan aktiviti yang lain. Minatnya dalam dunia ICT sangat tinggi. Hal ini kerana dia sering berkunjung ke Pusat Internet 1Malaysia Taman Jaya Kemayan untuk mencari bahan kerja kursus serta maklumat. • Wahfihudin Bin Ismail merupakan ahli di Pusat Internet 1Malaysia Taman Jaya Kemayan, dia menggunakan manfaat sebagai ahli dengan baik. Dia juga sering menggunakan perkhidmatan di Pusat Internet, contohnya mencetak, fotostat, binding, laminate dan lain-lain dalam menyiapkan kerja sekolah.
KETERANGAN GAMBAR	 <div data-bbox="959 1675 1241 1800" style="border: 1px solid black; border-radius: 15px; padding: 5px; display: inline-block;"> Membentang slide biodata diri </div>



Petugas PI1M sedang melihat peserta menyiapkan tugas





Peserta sedang mencari gambar menggunakan carian google search, dan cara menyimpan gambar ke dalam folder



Peserta sedang membuat slide MS Powerpoint mengikut module yang disediakan



	 	<div data-bbox="954 219 1347 430" style="border: 1px solid black; border-radius: 15px; padding: 10px; text-align: center;"> <p>Sesi bergambar bersama kawan-kawan selepas menyertai program typing test</p> </div> <div data-bbox="954 542 1347 752" style="border: 1px solid black; border-radius: 15px; padding: 10px; text-align: center;"> <p>Sesi bergambar bersama kawan-kawan selepas Kelas MS Powerpoint</p> </div>
<p>MAKLUM BALAS</p>	<p>1- Apakah tarikan utama anda untuk datang dan menggunakan kemudahan di PIIM?</p> <ul style="list-style-type: none"> ✓ Saya amat tertarik dengan internet di PIIM kerana ia sangat murah berbanding cybercafe di pekan kemayan. Selain internet, saya tidak perlu keluar ke pekan kemayan untuk mendapatkan kemudahan seperti fotostat, print dan binding, ini kerana PIIM berada berdekatan dengan taman perumahan saya(Taman Jaya). <p>2- Bagaimanakah cara PIIM dapat membantu bagi mencapai kejayaan individu/kumpulan lain?</p> <ul style="list-style-type: none"> ✓ PIIM dapat membantu dengan adanya kemudahan latihan berkaitan cara menggunakan Microsoft Word, Powerpoint dan Excel yang lebih menyeluruh dan latihan disediakan setiap minggu mengikut kelapangan orang lain. Selain itu, saya tidak hanya menggunakan buku sahaja sebagai bahan rujukan tetapi pelbagai info yang saya boleh perolehi dengan menggunakan carian google. 	